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Few journeys are as strange or as exciting as Alice's trip down the rabbit hole into
Wonderland. Alice, a bored little girl, unexpectedly encounters a terrified - and talking -
white rabbit while playing outside. Her curiosity aroused, she decides to follow him.
Falling an impossibly long way down a rabbit hole, Alice finds herself in Wonderland.
An anarchic tea party that never ends, an enigmatic cat that disappears except for its
smile, living playing cards and croquet mallets are just some of the strange things she
encounters. Nothing makes sense - but in Wonderland, it's not supposed to. One of the
most famous fantasy stories ever written, Alice in Wonderland is set apart by Lewis
Carroll's delightfully twisted logic and inimitable way with words. It's a joy to read for
adults and children alike.
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评论

'Boots and shoes under the sea', the Gryphon went on in a deep voice, 'are done with a
whiting. Now you know.' 'And what are they made of?' Alice asked in a tone of great
curiosity. 'Soles and eels, of course,' the Gryphon replied ... 哈哈哈哈哈哈 笑死我了 Old
crab教古典文学 laughing and Grief （拉丁和希腊语） 噢嚯嚯嚯嚯 Reeling and
Writhing阅读和写作

-----------------------------
不明觉厉

-----------------------------
love fairy tales.

-----------------------------
万万没想到《爱丽丝梦游奇境记》这么这么好看！诙谐有趣，灵光闪闪，脑洞大开，经
常被里面的角色的脑回路和谐音梗逗到开怀大笑。Lewis Carroll可真是个老机灵鬼！

-----------------------------
言己又 3/18/19

-----------------------------
Obviously, the author aims too high, it seems like children’s literature but in fact it is
apparently written for adults. Besides, its words are so queer for basic readers.

-----------------------------
down the rabbit hole 没记忆中那么好看了

-----------------------------
没听出内涵来，有空再说，斯嘉丽真是个瑰宝

-----------------------------
没读太懂，但是感觉真的非常“漫游”非常“奇境”了，光怪陆离，诡谲多变，处处是
隐喻，远不是一本童话这么简单。想去再看看关于这本书的解读，也许就能多一点理解
了。（But if I'm not the same,the next question is ,who in the world am I ?）



-----------------------------
down down down

-----------------------------
可爱！

-----------------------------
作为童话故事它真的很邪，邪到我读起来都有点不舒服。卡罗尔一定对李德尔家的爱丽
丝有一种非常不同寻常的感情，才能写出这种书。
不愧是英国作家写的书，句法诡异，用词偏，比另外两本入门童话《小王子》和《绿野
仙踪》难读多了，对我这种小白来说真的有点难呢（抹泪）。

-----------------------------
0879 我不喜欢

-----------------------------
018

-----------------------------
比绿野仙踪不知精巧多少

-----------------------------
想象力很丰富，各种诡异奇怪的事情。自己读的时候，觉得有些话是蛮有意思的，不过
听完一些解说发现我理解的可能还不够

-----------------------------
How you would feel with those simple sorrows and find pleasure in those simple joys.
Being a child is a happy thing.

-----------------------------
还想读一遍，英文原版不是很难理解，很有意思的童话故事。

-----------------------------
居然是个梦= =



-----------------------------
等等 为什么读完后感觉和电影差好多 和小时候印象中的情节也差好多 哪里出现了偏差

-----------------------------
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